
Valtuustoaloite 28.8.2023 

Me allekirjoittaneet ryhmät ja henkilöt esitämme, että hyvinvoinnin ja terveyden 

edistämiseen valtiolta tuleva HYTE-rahoitus ”korvamerkitään” käytettäväksi siihen 
mihin se on tarkoitettu. 

Erityisesti nyt kun olemme siirtyneet Pohjois-Pohjanmaan Pohteen hyvinvointialueen 

alle sote-palveluissa, ja ennalta ehkäisevän työn velvollisuus jää kuntien vastuulle. 

Näemme että velvollisuutemme Raahen kaupungin päättäjinä on huolehtia että, 

HYTE-rahojen kohdentaminen mietitään uudelleen. 

Erityisesti nuoret, ikäihmiset ja erityisryhmät tarvitsevat HYTE-rahoituksen 

mahdollistamaa toimintaa. 

Tällä uudelleen mietittävällä rahojen kohdentamisella, meillä on myös mahdollisuus 
nostaa Raahen HYTE-pisteitä, jotka nyt ovat alhaiset, vuonna 2022 vain 50%.  

Jos käytämme rahat siihen mihin ne on valtion toimesta tarkoitettu, niin myös HYTE-

rahakerroin Raahen osalta on mahdollista saada nousemaan ja tällöin voimme saada 
lisärahoitusta valtiolta. 

Tällä hetkellä Raahen HYTE rahoitus on ollut 341.884 euroa vuonna 2022. 

Erityisesti toiminnassa olevan HYTE-työryhmän tulee kiinnittää huomiota HYTE-

rahoitusta koskeviin kyselyihin vastaamiseen, ja tätä kautta raportoinnin 

seuraamiseen, jotta HYTE-kerroin saadaan nousemaan. 

Aloitteessa mukana ovat: 

Raahen Perussuomalaiset valtuustoryhmä 

Raahen Kristillisdemokraattinen valtuustoryhmä 

Raahen Vihreiden valtuustoryhmä 

Raahen Vasemmiston valtuustoryhmä 

Raahen Kokoomuksen valtuustoryhmä 

Raahen Sosiaalidemokraattinen valtuustoryhmästä, Marko Salmela, Arja Maliniemi, 
Pirkko Valtanen, Marko Anttila ja Kari Laurila 

Raahen Keskustan valtuustoryhmästä valtuutettu Elina Jaakola 

 

 


